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Fractie VRAAG Antwoord

CU/SGP Agendapunt 5b: hebben de leden van de VV 
en de commissies toegang tot het intranet?

Toegang tot intranet is niet mogelijk voor bestuursleden, omdat dan organisatorische 
en bestuurlijke informatie door elkaar gaan lopen.

De bestuursleden ontvangen alle bestuurlijke informatie via site, iBabs en mails.

CU/SGP Agendapunt 5c: De besluitnota vermeldt dat 
het model normenkader van de UvW door 
Rijnland zoveel mogelijk wordt gevolgd.

Vraag: In welke gevallen wijkt Rijnland af van 
het model normenkader en waarom?

In aanvulling op het Uniemodel heeft Rijnland bij de externe wet- en regelgeving de 
Gemeenschappelijke regelingen en Waterakkoorden toegevoegd. Reden is dat daar 
substantiële financiële afspraken zijn gemaakt.

CU/SGP Agendapunt 5d: 

Vraag: Kan het college inzichtelijk maken tot 
welke absolute besparingen de toetreding tot 
de BSGR van Rijnland vanaf 1 januari 2011 
voor Rijnland heeft geleid.

Absolute besparingen kunnen we niet geven. De kosten van negen jaar geleden zijn 
door alle ontwikkelingen (veranderende wetgeving, invoering basisregistraties, 
invoering kostprijscalculatiemodel, digitalisering, enz.) niet meer te vergelijken.
Wel kunnen we in onderstaande tabel inzicht geven in de perceptiekosten van 2010 tot 
en met 2019 uitgedrukt in een % van de belastingopbrengsten:

Jaar: Perceptiekosten in % van 
de belastingopbrengsten

2019 2,98 %

2018 2,71 %

2017 2,91 %
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2016 2,72 %

2015 3,08 %

2014 3,63 %

2013 3,88 %

2012 3,96 %

2011 4,93 %

2010 4,44 %

CU/SGP Agendapunt 5d: 

Vraag: Kan het college inzichtelijk maken tot 
welke procentuele efficiencyverbeteringen voor 
BSGR de toetreding van nieuwe leden in de 
afgelopen jaren heeft geleid.

Het is niet vanzelfsprekend dat er door toetreding van een nieuwe deelnemer  direct 
efficiencyverbeteringen optreden in de processen van de BSGR. De processen van de 
nieuwe deelnemer moeten op dezelfde wijze worden ingeregeld als de standaard van 
de BSGR. Daar gaat tijd overheen. Daarnaast geldt - net als bij het antwoord op de 
vorige vraag - dat door alle ontwikkelingen heel veel factoren meespelen die invloed 
hebben op de kosten maar ook op de efficiency.

Bij toetreding van een nieuwe deelnemer zal er een (beperkt) financieel voordeel  
ontstaan voor de zittende deelnemers. De vaste kosten blijven immers grotendeels 
gelijk en kunnen verdeeld worden over meer deelnemers. 
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CU/SGP Agendapunt 5e: De besluitnota vermeldt dat in 
de nota vaste activabeleid van 25 maart jl. 
staat dat investeringen vanaf € 150.000 een 
investeringskrediet behoeven.

Vraag: Als de (algemene) opvatting is dat 
baggerwerkzaamheden geen investeringen 
zijn, is het dan niet zo dat hiervoor nu 
(eigenlijk) al geen krediet meer behoeft te 
worden aangevraagd?

Baggerwerkzaamheden zijn geen investeringen in die zin dat er niet op wordt 
afgeschreven en de kosten rechtstreeks ten laste van de exploitatierekening worden 
gebracht. 
Dus formeel is het juist dat nu eigenlijk al geen krediet behoeft te worden aangevraagd. 
Omdat een baggerwerk - net als een investering - projectmatig wordt aangepakt en 
over meerdere jaren loopt, wordt voor een baggerproject wel een totaal krediet 
gevraagd. 


